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HØRBY, 05. SEP 2016 
Fremmødte: Søren Møller Andersen (SMA), John Lygaard (JL), Bo Nielsen (BN), Jan Schunck 
(JS), Mogens Hansen (MH), Ivan Jepsen (IJ), Kjeld Truedson (KT) og havnefoged Jan Heigren 
(JH). 
 
 
 
 

 
REFERAT AF BESTYRELSESMØDE 

MANDAG DEN 5. September 2016. 
 
 

1. EVALUERING AF FLADFISKEFESTIVAL. 
a. Succes. Dagen gik godt, vejret var fint og der blev genereret et overskud til 

klubben. Arne havde udført et fantastisk arbejde som bl.a. koordinerende 
kassemester. 

b. Jan indkalder til evaluering i Fladfiskeudvalget. 
 

2. ORIENTERING OM HAVNEN v. Jan Heigren. 
a. Landplads. Igangværende oprydning på landplads mht. kasserede 

fiskeredskaber. JH har overtaget to gamle træhyttefade, der skal skæres op og 
køres væk. 

b. Optaget/fri skilte. Rød/grønne skilte på havnepladserne bliver malet op i friske 
farver, når bådene er kommet på land. 

c. Fortøjringspæle. Afstande mellem fortøjringspæle måles op. Den præcise 
afstand er målt for mange år siden og det antages, at afstandene har ændret sig 
efter mange pæleudskiftninger. 

d. Asfaltering. Pladsen fra terrassen til stensætningen på molen trænger til at 
blive asfalteret. I alt ca. 600 m2. JH har talt med kommunen om det og 
projektet er under behandling.  

e. Kuverter til betaling af gæstepladser. Der er ikke flere kuverter klar og JH 
arbejder på det. 

f. Autocampere parkering. Der er ikke noget strømudtag på P-plads til 
autocampere og det blev drøftet, om vi skal etablere dette. NJ Installatør har 
givet overslag på pris, og det vil koste ca. 10.000kr. Klubben skal selv stå for 
gravearbejde. Bestyrelsen fandt, at det var en stor udgift specielt set i relation 
til, at ingen af gæste-camperne har udtrykt ønske derom. Vi etablerer ikke 
strømudtag på P-plads. Når/hvis behovet bliver aktuelt, kan det genoptages 

g. Slangeholdere på broer. De er blevet fastgjort alle steder. 
h. Hæk ved P-plads. Hækken blev klippet ind lige før Fladfiskefestivalen og der er 

nu god plads til parkering igen. 
 

3. AKTIONER FRA SIDSTE MØDE. 
a. Aktivitetsudvalget mangler en ny formand. Medlemmerne opfordres til at 

melde sig, hvis de er interesserede. 
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b. Badebro.  SMA arbejder stadig på sagen. 
c. Grillplads og –hus. Vi afventer en evt. lovændring efter nytår. JH og JS 

fortsætter med projektet. 
d. Indtægter fra slæbested/autocampere. JL orienterede. 

i. 21 brugere har betalt slæbestedsmærkat 2016. 14 gange er der blevet 
indbetalt 100kr. for benyttelse af slæbestedet. 

ii. Autocampere og gæstesejlere. Ca. 32 autocampere har betalt for 
overnatning og 29 gæstesejlere har betalt for overnatning (FH 
medlemmer og ikke-FH) 
 

4. HJEMMESIDEN. 
a. Håndtering af forespørgsler. JH svarer på forespørgsler og konfererer ofte 

med JL om svaret. 
b. Velkomstfolder er ved at være gammel. SMA tager sig af 

revidering/omskrivning. 
c. Hjemmesideudbyder. MH er i dialog med en ny udbyder. Der er lagt op til en 

helt ny spændende hjemmeside med mere dynamisk indhold. 
 

5.  ELSTIK PÅ BROER. SMA har fået en forespørgsel fra et medlem om, hvad der er 
kotume mht. at fjerne en ledning fra brostikket og sætte sin egen ind. P.T. er der ingen 
retningslinjer derfor. Vi undersøger pris for etablering af flere stik. Medlemmerne kan 
evt. selv afhjælpe problemet ved at have et dobbeltstik på deres ledning. 

 
6. EVENTUELT. 

a. Bådpladsnumre. Nye, graverede numre er under forberedelse. De monteres i 
2017. SMA arbejder med dette. 

b. Status mht. ledige bådpladser. Der er én ledig plads – en 12-meter. 
c. Aktivitetsudvalgets kasse.  JL overtog kasse og kontantbeholdning på godt 

5400kr. Der er yderligere for ca. 1060kr. øl og vand i skuret. De gemmes til 
bådoptagningsdagen i oktober. Overskud fra Fladfiskefestival på ca. 11500 er 
overført til klubbens konto sammen med overskud fra 2015. KT opbevarer 
midlertidigt kassen. 

 
7. Næste møde  bliver mandag den 10. Oktober. Frank sørger for mad – alternativt SMA. 

 
 
 
 
 
Referent 
Jan Schunck 
 
 
 
 
 
 
 


